



INITIATIV LIEWENSUFANK
DEBUT DE LA VIE - BEGINNING OF LIFE

Du hast heute wertvolle Hilfe erhalten?

Möchtest Du gerne etwas zurückgeben und auch anderen (zukünftigen) Eltern den Zugang zu dieser wichtigen Unterstützung ermöglichen? Dann melde Dich und engagiere Dich aktiv im Vorstand bei der der Initiativ Liewensufank!



Was ist der Vorstand?

Jede a.s.b.l. braucht einen engagierten Vorstand bestehend aus Freiwilligen, die die Verantwortung für die Entscheidungen des Vereins tragen.



Was macht der Vorstand?

Er hilft der Geschäftsleitung, richtungsweisende Entscheidungen zu treffen und muss bei wichtigen Punkten sein Einverständnis geben.

Welche Voraussetzungen brauchst Du?

Hauptsächlich Interesse an den Themenbereichen der Initiativ Liewensufank und am Mitwirken in einem Vorstand, sowie etwas Zeit (c.a. 1 Meeting alle 6 Wochen, Dauer 2 Std.).



Weitere Fragen beantworten wir Dir gern in unserem unverbindlichen „Schnuppertermin“ des Vorstands:



**am Donnerstag,
dem 30. Januar 2025 um 19:00
in Itzig**



oder per Email: vorstand@liewensufank.lu.

Gerne kannst Du auch Deine:n Kursleiter:in fragen.





INITIATIV LIEWENSUFANK
DEBUT DE LA VIE - BEGINNING OF LIFE

Did you receive valuable help today?

Would you like to give something back and give other (future) parents access to that same support? Then get actively involved on the board of Initiativ Liewensufank!



What is the board?

Every a.s.b.l. needs a committed board consisting of volunteers who are responsible for the organisation's decisions.



What does the board do?

It helps the management to make trend-setting decisions and must give its approval for important issues.

What qualifications do you need?

Mainly an interest in the subject areas of Initiativ Liewensufank and to be part of a board, as well as some time (approx. 1 meeting every 6 weeks, duration 2 hours).



We will be happy to answer any further questions you may have in our non-binding 'taster session' of the board:



on Thursday, January 30 2025
at 19:00
in Itzig



or by email: vorstand@liewensufank.lu.

You are also welcome to ask your course instructor.

